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Advies Algemene raadscommissie d.d. 8 april 2021  

 

Onderwerp: Vitaal sportpark Kromme Elleboog 

Zaaknr.:  1848606 

 

Advies: De commissie is unaniem positief over het samenvoegen van HSV sport en de 
rugbyclub Westfriesland. Er worden een aantal vragen gesteld over o.a. de kosten van de 
velden, de 60-40 regeling, de postcoderegeling, de America Footballclub, de integrale aanpak 
van het hele gebied en de achterblijvende velden op de Blauwe Berg. Daarnaast wordt met 
nadruk aandacht gevraagd voor het participatieproces met de omgeving. De commissie 
adviseert om dit voorstel als B-punt te agenderen op de raadsvergadering van 20 april 2021.  
 

Hoofdlijn discussie commissie 
De commissie is positief over de samenvoeging van HSV sport en de rugbyclub Westfriesland en 
adviseren positief op het raadsvoorstel. Er worden enkele specifieke vragen aan de wethouder gesteld:  
 
Fractie EénHoorn:  
- Is er zekerheid dat de 60-40 regeling nagekomen wordt?  
- Worden de bezwaarmakers van het IKEC persoonlijk benaderd m.b.t. de ontwikkeling van het park? 
- Blijft de postcoderegeling van kracht, ook als er nog meer verenigingen samen gaan?  
Fractie CDAHoorn:  
- American Football maakt ook gebruik van het terrein, is daar rekening mee gehouden?  
- Is er ruimte voor eventuele andere sportpartners in de toekomst?  
- Kan de exploitatie van de kantine overgedragen worden aan een derde, commerciële partij?  
- Het bedrag voor de aanleg van de velden is hoog (1,5 mln), graag een toelichting.  
Fractie GroenLinks: 
- Waarom is er niet gekozen voor een integrale aanpak van het hele gebied (Basic Fit t/m Urbanus) voor 
zowel sport als groen.  
- Wat wordt de invulling van de Blauwe Berg als de rugbyclub vertrekt? 
Fractie Christen Unie: 
-  Hoe ziet in de toekomst de vitaliteit van HSV eruit en wat is de rol van de gemeente daarin?  
 
Reactie wethouder 
Wethouder Al Mobayed geeft aan dat het voorliggende voorstel het vrijwillig samengaan van 2 
verenigingen betreft met 3 velden, waarbij nog ruimte is voor een kinderopvang. Andere partijen, zoals 
Disnierats, zijn niet betrokken omdat zij zich niet gemeld hebben. Ditzelfde geldt voor achterblijvende 
verenigingen op de Blauwe Berg. Nieuwe ontwikkelingen op de plek van de rugbyclub, zijn nog 
prematuur.  
Aanleiding van het samengaan van deze 2 verenigingen is de afname van vitaliteit van HSV door o.a. 
vertrekkende jeugd, waarvan de verouderde accommodatie een reden is. Door dit op te pakken en 
samen te gaan met de rugbyclub, waarvan het ledenaantal licht stijgt, verbetert de vitaliteit en geeft 
nieuwe energie. De postcoderegeling betreft volgens wethouder Al Mobayed alleen Always Forward en 
de Westfriezen. Verder merkt wethouder Al Mobayed op dat de barinkomsten onderdeel uitmaken van 
het herstelplan, zodat niet naar een commerciële partij is gekeken. De vraag of hoe rekening is 
gehouden met de aanwezige club American Football beantwoord wethouder Al Mobayed schriftelijk. 
Vertrouwen in de 60-40 regeling heeft de wethouder, zoals besproken bij de behandeling van de 
Deelverordening Algemene subsidieverordening. Dat kosten voor de velden, betaald uit het budget 
Sport, vallen hoog uit. Dit komt door de grondwerkzaamheden om de velden te draaien, waarmee 
wethouder Al Mobayed meer ruimte geeft aan groen in de wijk. De kosten voor de groenvoorziening 
worden bij de kadernota aan de raad voorgelegd. Als hier akkoord op is, kunnen alle werkzaamheden 
starten. Hierbij wordt participatie met de buurt goed opgezet. 
 
Toezeggingen 
Wethouder Al Mobayed zegt toe de vraag of hoe rekening is gehouden met de aanwezige club 
American Football schriftelijk te beantwoorden. 
 
 
Niek Heijne, voorzitter    Judith van Kwawegen, commissiegriffier  


